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Készült:  

Veresegyház Város Polgármesteri Hivatal 111. számú termében, 2015.01.09-én 08:30 órakor kezdődő Pénzügyi 

Bizottsági és Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság ülésén. 

Jelen vannak:  

Pénzügyi Bizottsági tagok: Nagy István, Harcos György, Dr. Mádi Csaba, Varga Imréné, Szénás Zsoltné 

 

Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági tagok: Tóth Sándor, Bárczi László, Bobál Imréné, Harcos György 

 

A hivatal részéről: Pásztor Béla – polgármester, Garai Tamás – jegyző, Jáger Ágnes – pénzügyi osztályvezető  

 

Nagy István, a Pénzügyi bizottság elnöke szeretettel köszönti a bizottság tagjait, az Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottság tagjait, a megjelenteket az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy a Pénzügyi Bizottság 5 

fővel, az Ügyrendi Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 fővel határozatképes. Javasolja a további napirendi pont 

tárgyalását. A napirend elfogadására kér a bizottsági tagokat. A bizottságok egyhangúan elfogadták a 

napirendet.  

 

Napirend 

Tárgy: Előadó: 

 

1.) Likvid kölcsön felvétele  Nagy István-Tóth Sándor   

elnök 

 

1.) A napirendi pont tárgya: Likvid kölcsön felvétele 

A napirendi pont előadója: Nagy István elnök 

Nagy István: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Fedezetről nem szól az előterjesztés. A szerződésben 

szerepel, hogy az összeget aláírást követően azonnal folyósítják. 

 

Pásztor Béla: A hitel rendelkezésre áll. amíg nem használja az Önkormányzat addig a banknál áll. A fedezet 

az idei évi költségvetés, és az idei évi feladatokra kerül felhasználásra. Az egész hitel konstrukció 1,6 milliárd 

likvid hitele volt az Önkormányzatnak, a visszafizetést két részben teljesítette az Önkormányzat. A 600 millió 

forint likvid hitelt nem kell megújítani. A hitel nem közbeszerzés köteles.  

 

Dr. Mádi Csaba: Az állam miért nem járul hozzá a hitel felvételéhez? 

 

Pásztor Béla: Az állam nem indokolta ezt a döntését. Az idei évben biztosan lesz hosszú lejáratú hitel a 

strandépítés miatt, aminek a fedezetét meg kell teremteni. Az építkezésessel munkahelyeket teremtenek, a 

mivel élénkítik a gazdaságot. 

 

Nagy István: Nem kell minél hamarabb elindítani az államtól a hitelfelvételt? Ha a 800 millió forint felvételre 

kerül, akkor hogy fog zajlani a visszafizetés? A hitel biztos, hogy kifizetésre kerül? 

 



Pásztor Béla: A beruházások egy része biztosításra kerül a költségvetésben. 

 

Nagy István: Szavazásra kéri a Pénzügyi bizottság tagjait. 

 

A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta az alábbi 

határozatot: 

1/2015.(I.09.) sz. Pénzügyi Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a 

Likvid kölcsön felvétele című előterjesztést elfogadta és 

javasolja a képviselő testületnek elfogadásra. 

Határidő: 2015.01.09 

 Felelős: Nagy István elnök 

 

Tóth Sándor: Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta 

az alábbi határozatot: 

 

1/2015.(l.09.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága a Likvid kölcsön felvétele című 

előterjesztést elfogadta és javasolja a képviselő testületnek 

elfogadásra. 

Határidő: 2015.01.09. 

 Felelős: Tóth Sándor elnök  

 

 

Több hozzászólás nem lévén az elnökök köszönik a részvételt, és ülést 09:05-kor bezárták. 

 

Tóth Sándor Nagy István 

elnök          elnök   

 

           

Brummel Nikoletta 

jegyzőkönyv-vezető  

Kmf. 

 


